
Zápis 

ze 13. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha dne 16. prosince 

2008 
 

Přítomno dle prezenční listiny: 20     

Omluveni:    Dr. Bindzar, prof. Leitner, prof. Macková, Dr. Sajdl          

Hosté: doc. Bartovský, doc. Pospíšil, doc. Koubek, doc. Flemr, Ing. Chválná, doc. Pospíšil, doc. Staněk 

 

Úvodem  předsedkyně AS  předložila program jednání, který senát schválil. 

 

Program: 

1. Změna v rozpočtu na rok 2008 

2. Různé 

a) Rozhodnutí náměstka Růžičky o výši dotace na vzdělávání 

b) aktualizace webových stránek školy 

c) investice do základních laboratoří na rok 2009 

 

Ad 1. 

Ing. Chválná informovala o úspoře provozních prostředků v rozpočtu na rok 2008 ve výši 24 mil. Kč. 

Zdrojem úspor jsou prostředky z grantů zejména evropských, MŠMT, výnosy z konferencí a DPH. Dále 

SÚZ a knihovna nevyčerpaly všechny provozní prostředky. Naopak byly překročeny prostředky na 

nájmy, odpisy a energie. Po dohodě s děkany budou 4 mil. uvolněny na navýšení stipendií 

doktorandů. Celkově bude tedy v roce 2008 na stipendia DSP vyplaceno 9 mil., tj. o 1 mil. více než v 

roce 2007. 20 mil. Kč bude převedeno do osobních nákladů. Dle dohody rektora a děkanů byl z této 

částky odštěpen 1 mil. Kč pro FTOP, 2 mil. Kč do centrálního fondu a zbývající část bude přidělena 

fakultám. 25% odměn bude děleno dle tarifu a 75% bude rozděleno na základě rozhodnutí vedoucích 

pracovišť. 

 

AS schválil změnu v rozpočtu na rok 2008. 

 20 – 0 – 0 



 

Ad 2.  

a)  

Prof. Valentová seznámila senát s dopisem náměstka ministra MŠMT prof. Růžičky, adresovaný 

rektorovi VŠCHT a zaslaný na vědomí předsedkyni AS VŠCHT. V této odpovědi na dopis rektora z 

31.10.2008 sděluje, že zvyšuje počet přepočtených studentů VŠCHT v kategorii „magisterská dlouhá 

studia a navazující magisterská studia“ o polovinu počtu, který nebyl původně ministerstvem 

započten, tj. z 594 o 194 na 744. Vzhledem k tomu, že skutečný stav plně nefinancovaných studentů v 

této kategorii k 31.10.2008 je nižší (298) nebude v příštím roce financováno je 91 studentů ( 

odpovídá asi 3 mil. Kč). Tento počet se příliš neliší od počtu nefinancovaných studentů v minulých 

letech. 

Prorektor Staněk doložil tyto údaje souhrnem dat za poslední čtyři roky. 

 

Na dotaz doc. Gedeona, zda se tato chyba promítne do příštích let, odpověděl rektor, že se bude 

snažit, aby chybně uvedený počet studentů byl ministerstvem dodatečně opraven. 

 

 

b) 

Ing. Schejbal upozornil na neaktuálnost domovských stránek školy (např. dosud není informace o 

odhalení busty V. Preloga) za které odpovídá Ing. Marková. Naopak jsou v aktualitách dokumenty 

staré několik let. 

Doc. Pospíšil informoval o jmenování 2 komisí, které by měly zajistit nové www stránky. Jde o komisi 

technickou (Bartovský) a komisi, která odpovídá za obsah (Pospíšil). Bohužel zatím nedošlo ke shodě, 

zda se bude měnit grafický vzhled stránek nebo zda se budou pouze upravovat stránky stávající. Z 

diskuse vyplynulo, že se jedná také o problém personálního zajištění této akce. Správci www stránek 

školy jsou v současné době Ing. Marková a p. Mareš. 

Prof. Valentová navrhla, aby byla vypsána prémie pro studenty, kteří by měli zájem, schopnosti a čas 

se této záležitosti věnovat. 

 

c) 

Doc. Uhrová vznesla dotaz na doc. Flemra, zda ušetřené investiční prostředky na vybavení základních 

laboratoří budou moci být využity v příštím roce. 

 



Doc Flemr sdělil, že nebude rozdělovat tyto prostředky mechanismem používaným dosud, tj. podle 

počtu studentů v jednotlivých typech základních laboratoří. O přidělení investičních prostředků na 

konkrétní vybavení musí ústavy požádat. Na základě došlých žádostí pak rozhodne prorektor o jejich 

rozdělení. Ušetřené prostředky z roku 2008 ústavům zůstanou. 

 

 

Příští termín zasedání  13. ledna 2009 

 

 

Zapsala: K. Wildová                                            Za správnost: O. Valentová 


